


Questions and Answers

[bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK2]Q1 – Do you know of the total estimated 35 workshops (1200 participants) over the three year period how many will be required to be facilitated by the external consultant and how many will be facilitated by your internal trained facilitators?

A1 – We expect that the 35 workshops will be facilitated by the external consultant. The internal trained facilitators would be used to provide additional sessions if required.

Q2 – Can you please advise if the 1st page of Attachment #1 to Appendix D needs to be completed by the bidder or is it for your internal use? 

[bookmark: _GoBack]A2 – Please refer to Appendix D, article 1.11 Specific Bidder Instructions for information regarding the Project Description Template. 



Questions et Réponses

Q1 – Savez-vous combien des 35 ateliers (1200 participants) étalés sur trois ans seront animés par le consultant externe et combien le seront par vos animateurs internes qualifiés?

R1 – Nous nous attendons à ce que les 35 ateliers soient animés par le consultant externe. Nous ne ferons appel aux animateurs internes qualifiés que pour donner des séances supplémentaires au besoin.

Q2 – Pouvez-vous nous dire si la première page de l’appendice 1 de l’annexe D doit être remplie par le soumissionnaire ou si elle n’est destinée qu’à un usage interne?

R2 – Allez à l’article 1.11, Instructions particulières à l’intention des soumissionnaires, de l’annexe D pour des précisions au sujet du modèle de description du projet. 





